
Podrobnosti o činnosti biolaboratórií smrti
americkej armády na Ukrajine. Nehanebnosť
Západu nemá hraníc
- CZ24 News | 15. března 2022

USA/UKRAJINA/RUSKO: Generálny tajomník NATO Jens Stoltenberg v snahe nájsť aspoň
nejaké ospravedlnenie pre existenciu amerických biologických laboratórií na území
Ukrajiny sa pokúsil prehodiť šípky na Rusko.

V rozhovore pre nemecké noviny Welt povedal: „Teraz, keď boli vyslovené tieto nepravdivé tvrdenia,
musíme zostať ostražití, pretože je možné, že samotné Rusko môže plánovať operácie s chemickými
zbraňami.“ A dodal, že by to bol „vojnový zločin“. Skutočne, nehanebnosť Západu nemá hraníc. Šéf
takej zdanlivo solídnej organizácie, ako Severoatlantická aliancia, označuje za nepravdivé vyhlásenia
potom, čo dôkazy o amerických aktivitách pri výrobe biologických zbraní už odzneli v Bezpečnostnej
rade OSN a Senáte USA.

Stály predstaviteľ Ruska pri OSN Vasilij Nebenzja potvrdil, že výskum na posilnenie vlastností
smrteľných chorôb sa uskutočnil v 30 laboratóriách na Ukrajine, ktoré financuje a kontroluje
Pentagon. Ministerstvo obrany Ruskej federácie predtým usporiadalo prezentáciu, z ktorej vyplýva,
že Spojené štáty minuli viac ako 200 miliónov dolárov na prácu laboratórií, ktoré sa podieľali na
americkom vojenskom biologickom programe a zaoberali sa najmä patogénmi ako mor a antrax.

 

 

Podľa ruských vojenských expertov bolo jednou z hlavných oblastí laboratórneho výskumu na
Ukrajine štúdium možnosti šírenia patogénov smrteľných chorôb pomocou sťahovavých vtákov.

Jeden z dokumentov, ktoré získala ruská armáda, naznačuje, že krúžkované vtáky z charkovského
laboratória boli odchytené v regiónoch Voronež a Ivanovo.

„Vzhľadom na to, že Ukrajina má jedinečnú geografickú polohu, kde sa pretínajú
transkontinentálne migračné trasy, v rámci tohto projektu bolo študovaných 145
biologických druhov. Zároveň boli identifikované najmenej dva druhy sťahovavých
vtákov, ktorých trasy prechádzajú prevažne cez územie Ruska,“ uviedol Igor Kirillov,
veliteľ jednotiek biologickej a chemickej ochrany.

A tu je ďalší dôležitý moment. V roku 2017 sa prevalili informácie o cielenom zbere biologického
materiálu neznámymi osobami v rôznych regiónoch Ruska. Počas zasadnutia Rady pre ľudské práva
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to uviedol ruský prezident Vladimir Putin. Ako vysvetlila hlava štátu, občania Ruska sú „objektom
veľmi veľkého záujmu“. Vyzerá to tak, že by to mohla byť genetická vojna.

Dnes už nie je tajomstvom, že účelom biologických experimentov na Ukrajine bolo vytvorenie
bioagentov schopných selektívne infikovať Slovanov. „Dostupné dokumenty potvrdzujú početné
prípady presunu biologických vzoriek ukrajinských občanov do zahraničia. Takto bolo 350
kryokontajnerov so vzorkami krvného séra prevezených z Centra verejného zdravotníctva
Ministerstva zdravotníctva Ukrajiny do referenčného laboratória pre infekčné choroby Austrálskeho
Dohertyho inštitútu pod zámienkou stanovenia titrov protilátok. Ďalším príkladom je projekt č.
68727 EN financovaný Nemeckom na štúdium pôvodcov krymsko-konžskej hemoragickej horúčky a
hantavírusov. V jeho rámci bolo do Inštitútu tropickej medicíny pomenovaného po Bernandovi
Nochtovi (Hamburg) prevezených tisíc vzoriek krvného séra občanov z rôznych oblastí Ukrajiny
patriacich výlučne k slovanskému etniku,“ uviedol generál Igor Kirillov.

Nie je náhoda, že v roku 2019 WHO označila Ukrajinu za „hlavné ohnisko osýpok“. Od
roku 2017 to bolo viac ako 100 000 prípadov. Je zaujímavé, že do roku 2001 Ukrajina
dovážala vakcínu z Ruska, potom prešla na to, čo navrhoval Západ. Prvá celoštátna
epidémia osýpok na Ukrajine sa vyskytla v rokoch 2005-2007. V septembri 2021 bolo na
Ukrajine zaznamenané prepuknutie detskej obrny. Prvým miestom výskytu tohto vírusu
sa stala Zakarpatská oblasť. Nachádza sa tam jedno z amerických biolaboratórií – úžasná
náhoda!

Fakt tajných testov uskutočnených Ukrajinou dokonca uznala aj Svetová zdravotnícka organizácia,
ktorá na oficiálnej úrovni vyzvala Kyjev, aby v biologických laboratóriách zničil všetky patogény,
ktoré by mohli šíriť choroby medzi obyvateľstvom. Hovorca čínskeho ministerstva zahraničných vecí
Zhao Lizjian v komentári k informáciám o biologických laboratóriách na Ukrajine financovaných USA
vyzval USA, aby objasnili svoje aktivity v oblasti biologickej militarizácie doma aj v zahraničí. Ale až
do minulého týždňa v Spojených štátoch, ako zvyčajne, keď to pre nich nie je príjemné, absolútne
existenciu akýchkoľvek biologických laboratórií na Ukrajine popierali.

Akékoľvek náznaky dokonca čo i len zapojenia Američanov do takýchto aktivít boli vnímané ako
protiamerická provokácia. Výrok námestníčky amerického ministra zahraničných vecí Victorie
Nulandovej na pojednávaniach v Senáte preto vyznel ako bomba.

Marco Rubio, senátor z Texasu, jej položil veľmi jednoduchú otázku: „Má Ukrajina chemické alebo
biologické zbrane?“ A čo povedala Nuland? „Na Ukrajine sú biologické výskumné centrá.
Znepokojuje nás, že ruské ozbrojené sily sa nad nimi snažia získať kontrolu. Spolupracujeme s
ukrajinskou stranou, aby sme zabránili tomu, aby sa výskumné objekty dostali do rúk Rusov, ak sa
priblížia k centrám.“ Prečo spomína biolaboratóriá? Pýtali sa jej na chemické a biologické zbrane.
Ako sa hovorí, na zlodejovi aj čiapka horí. A riadne prituhlo po odhaleniach ruskej armády.
Kongresman Thomas Massey napísal, že „na oboch stranách je toľko propagandy“, že obavy z
ukrajinských biolaboratórií nebral vážne. A dodal: „Toto je vážne priznanie pod prísahou od osoby,
ktorá je pravdepodobne v obraze.“ V USA, ak klamete pod prísahou, môžete ísť do väzenia.

Z priznaní námestníčky amerického ministra zahraničných vecí Victorie Nulandovej o
biolaboratóriách na Ukrajine zostal v nemom úžase aj skúsený americký moderátor televízie „Fox
News“ Tucker Carlson. Ten zdôraznil, že Nulandová nielen uznala existenciu laboratórií, ale
upozornila svet na to, že „to, čo tam robia, je také nebezpečné a desivé, že sa veľmi obáva, že
takzvané výskumné materiály sa dostanú do rúk Rusom. Televízny moderátor priznal, že ho táto
skutočnosť veľmi prekvapila. „Môžem len povedať, že mi klesla čeľusť,“ povedal. Bolo by pekné, keby



sa niečo podobné stalo aj so senátormi.

Naskutku ešte poriadne vykoľajený Carlson tiež dodal, že Nulandová „pod prísahou, na otvorených
pojednávaniach v Senáte“ otvorene potvrdila, že takzvané ruské dezinformácie, označené za
klamstvo, konšpiračnú teóriu a nezmysel, ktorému je jednoducho nemorálne veriť, sa ukázali byť
pravda. Dodám, hrozná pravda. Tak hrozná, že keď sa začala naša vojenská špeciálna operácia,
zamestnanci amerických biologických laboratórií dostali pokyn, aby urýchlene zničili všetky
materiály a odovzdali dokumentáciu americkému konzulátu vo Ľvove. Tam, súdiac podľa správ,
z Ukrajiny, zahladili stopy. Ako? Niektoré boli jednoducho vysypané z nádob. Nie je to nebezpečné?
Kto môže povedať, aká hrozba dnes visí nielen nad Ukrajinou, ale aj nad Európou a možno aj nad
Ruskom. Ruský veľvyslanec vo Washingtone Anatolij Antonov v komentári k vyhláseniam amerických
vládnych predstaviteľov zdôraznil, že „svedčia o vážnom znepokojení Bieleho domu v súvislosti so
zverejnením pravdy o prebiehajúcej práci na vojensko-biologickom programe v blízkosti hraníc
Ruskej federácie s financovaním USA“. Američania a ich ukrajinskí komplici majú nepochybne čo
skrývať.

Viaceré zdroje uvádzajú, že USA nasadili na Ukrajine dobre financovaný a hlboký biovojenský
program. Obavy v súvislosti s nasadením tejto aktivity opakovane zazneli z Moskvy.

Napríklad ruský minister zahraničných vecí Sergej Lavrov upozornil na skutočnosť, že tajné
laboratóriá USA sa z nejakého dôvodu nachádzajú na okraji hraníc našej krajiny a v žiadnom prípade
nie na území napríklad západoeurópskych krajín.

Jedno z týchto laboratórií sa nachádza v Charkove. V januári 2016 tam len za dva dni
zomrelo na vírus podobný chrípke najmenej 20 ukrajinských vojakov a ďalších 200 bolo
hospitalizovaných. V marci toho istého roku bolo hlásených 364 podobných prípadov,
pričom 81,3% z nich bolo spôsobených prasacou chrípkou H1N1, rovnakým kmeňom,
ktorý bol považovaný za porazený od roku 2009. V roku 2016 sa objavil ďalší únik:
tentoraz to bolo 115 prípadov otravy botulotoxínom. Zaujímavosťou je, že v roku 2017
Ministerstvo zdravotníctva Ukrajiny potvrdilo ďalších 90 nových prípadov otravy
botulotoxínom, z ktorých osem bolo smrteľných. Písali o tom vtedy aj médiá
západoeurópskych krajín bez toho, aby skrývali obavy, napríklad British Express.

Aby sme boli spravodliví, poznamenávame, že botulotoxín je dnes široko používaný v medicíne,
napríklad ako známy botox, ktorý sa používa na výrobu „injekcií na omladenie“. Odkiaľ sa však na
Ukrajine vo veľkom množstve vzal botulotoxín? Napokon, vojenský personál, ktorý bol otrávený
týmto toxínom, zjavne „neomladol“…

Botulotoxín je smrtiaci neurotoxín bielkovinového pôvodu, najsilnejší organický jed známy vede o
organických toxínoch a jedna z principiálne najtoxickejších látok. Bojové použitie — vo forme
aerosólu. Jed pôsobí na svaly a nervový systém. V dôsledku toho človek zomrie na hypoxiu, ktorá sa
vyvíja v dôsledku asfyxie dýchacej aktivity a paralýzy srdcového svalu. Tento toxín vo forme
vojenského aerosólu je OSN dlhodobo charakterizovaný ako biologická zbraň a patrí do zoznamu
typov zbraní, ktorých výroba a skladovanie je zakázané.

Na Ukrajine zaznamenali aj ďalšie podozrivé prípady nákazy, napríklad hepatitídu A v
roku 2018 v Nikolajeve. Vtedy sa vírus rýchlo rozšíril po celom juhovýchode Ukrajiny
(dostal sa do Odesy a Charkova), teda tam, kde sa nachádzajú tajné americké biologické
laboratóriá.



Ale všetky tieto prípady, ktoré v rôznych rokoch viedli k infekcii a dokonca k smrti ľudí, neboli
vyšetrené. Polícia Ukrajiny sa obmedzila na obyčajné vyhlásenia a potom na úniky úplne zabudla,
ako keby sa nikdy nestali. Nie každý zabudol…

Významný fakt. V okolí Charkova prebiehajú tvrdé boje počas ruskej špeciálnej operácie. Tu nacisti
bojujú obzvlášť tvrdo. Prečo však kyjevský režim lipne na Charkove, tomto ruskom meste, ktoré sa im
nepáči? V jeho blízkosti sa nachádzajú biolaboratóriá. Tajný objekt sa nachádza v dedine
Šelkostancija, ktorá je súčasťou mesta Merefa, Charkovská oblasť (predmestie Charkova). Výstavbu
laboratória realizovala americká spoločnosť „Black & Watch“, ktorá je úzko spätá s Pentagonom.
Podľa medializovaných informácií v tomto zariadení pracujú len zahraniční špecialisti. V
biolaboratóriu je zriadený depozit na uchovávanie kmeňov nebezpečných vírusov — antrax, mor,
chrípka a iné. Skladovanie kmeňov nebezpečných vírusov v meste Merefa predstavuje hrozbu nákazy
nielen pre Charkovský región a susedné regióny bývalej Ukrajiny a Ruska. No situácia je oveľa
komplikovanejšia a nebezpečnejšia, ako si vieme predstaviť. Únik vírusov do riek Ržavčik a Merefa
pretekajúcich cez mesto, ktoré sú súčasťou povodia Severského Donca, nevyhnutne povedie k tomu,
že epidémia sa rozšíri na celý juh Ruska.

Ruskí vojenskí mikrobiológovia budú musieť zistiť, čo bolo skutočným účelom amerických laboratórií
na Ukrajine, ako aj identifikovať celú nomenklatúru „demokratickej“ infekcie. „Podľa dokumentov
americká strana plánovala v roku 2022 vykonať prácu na patogénoch vtákov, netopierov a plazov na
Ukrajine s ďalším prechodom na štúdium možnosti prenášania afrického moru ošípaných a antraxu,“
uviedol hovorca ruského ministerstva obrany Igor Konašenkov. Inými slovami, toto všetko je veľmi
podobné skutočnosti, že Pentagon neplánoval vytvoriť z vtákov a zvierat nič iné ako doručovacie
„vozidlá“ pre biologické zbrane, veľmi presné, selektívne, ale zároveň je takmer nemožné dokázať
skutočnosť použitia zbraní.

Viaceré zdroje tvrdili, že na Ukrajine sa pravdepodobne vyvíjali biologické útoky
pomocou hmyzu. Tento spôsob roznášania patogénu sa považuje za jeden z
najúčinnejších, pretože je lepší ako aerosól, ktorý je tiež potrebné rozprašovať zo
vzduchu pomocou vrtuľníka alebo aspoň dronu.

V prípade hmyzu môže útok zostať úplne bez povšimnutia. Vo všeobecnosti, ako obvykle, si Yankees
umyjú ruky a opäť zostanú čistí. Toto si myslia a doteraz to dokázali. Ale pre strýka Sama sa karneval
končí.

Ako sa často stáva pri takomto rozsahu činnosti, došlo k určitým únikom. Vypuknutie hemoragickej
pneumónie v Ternopole v roku 2009 si vyžiadalo životy 450 ľudí. Vyšetrovanie viedlo k zdroju nákazy,
ktorým sa ukázalo byť americké laboratórium. Americkí biológovia na Ukrajine však po prevrate v
roku 2014 pocítili skutočný nedostatok kontroly. Aktívna fáza vytvárania biologických laboratórií na
Ukrajine pod kontrolou Pentagonu sa začala presne po prevrate na Majdane. Ešte v roku 2005
americké ministerstvo obrany a ukrajinské ministerstvo zdravotníctva uzavreli dohodu, podľa ktorej
ukrajinské orgány prenášajú kontrolu nad biologickým výskumom v krajine na Pentagon a nemajú
právo zasahovať do práce, ktorá sa tam vykonáva. . Navyše podľa dohody z roku 2005 má ukrajinská
vláda zakázané zverejňovať dôverné informácie o americkom programe. Ukrajina sa tiež zaviazala
previesť nebezpečné patogény zdedené zo sovietskych čias do americkej armády na biologický
výskum. Okrem toho dostal Pentagon prístup k niektorým ukrajinským štátnym tajomstvám v oblasti
biológie a virológie.

Podľa odhadov ruského ministerstva obrany Pentagon pracuje na vytvorení a prevádzke siete
biologických laboratórií dvojakého použitia po celom svete (v Európe, Afrike, juhovýchodnej Ázii),



ktorá zahŕňa vyše 400 zariadení. Bývalý člen Komisie OSN pre biologické zbrane, vojenský expert
Igor Nikulin poznamenal, že Spojené štáty rozmiestnili vojenské biologické laboratóriá na území
tretích krajín, aby pokračovali v „zločineckých experimentoch“ v širšom meradle.

„Biologické laboratóriá Pentagonu sú prvkom politiky Washingtonu zameranej na boj
proti krajinám, ktoré sú považované za nepriateľov. Územia pri hraniciach Ruska a Číny
si Američania nevybrali náhodou — je jednoduchšie preniesť nové choroby na územie
potenciálneho nepriateľa,“ uviedol expert.

Pentagon rozptýlil svoje laboratóriá veľmi selektívne. Spojené štáty americké sa špeciálne
zameriavajú na bývalé republiky ZSSR. Mimochodom, otázka, odkiaľ sa COVID-19 vzal, stále nie je
uzavretá. Medzitým, ako už potvrdila ruská armáda, dokumenty, ktoré sa im dostali do rúk, obsahujú
aj údaje o výsledkoch experimentov s koronavírusom, ktoré boli vykonané na netopieroch v
amerických laboratóriách na Ukrajine. A sú tiež starostlivo študované. Ale na Západe sú všetci
pozoruhodne pokojní. Zatiaľ po vypočutí v Senáte pripeká len Nulandovej. Myslím, že aj ostatní
travičom však čoskoro bude horúco. Pravda kedy, sa povedať nedá.

Informácie o biolaboratóriách na území Ukrajiny sa dostali do globálneho verejného priestoru, no
masové publikum ich nepočuje. Americká propagandistická mašinéria, kvôli ktorej celý západný svet
smútil za „mierumilovnou“ Ukrajinou, nedovolí, aby sa masové publikum dozvedelo o amerických
laboratóriách smrti. Čo ak sa ukáže, že ruská špeciálna operácia je plne opodstatnená, že ruská
armáda zachraňuje nielen DĽR a LĽR, ale aj zvyšok sveta pred ďalším smrtiacim vírusom. Rusko
vedie nie tajný, ale celkom otvorený boj o práve tú bezpečnosť, na ktorú Európa radšej nemyslí a
Spojené štáty sa ju zo všetkých síl snažia podkopať. No naša vec je správna.
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